
THE HIGHWAY TRAFFIC ACT
(C.C.S.M. c. H60)

**Tolerances in Gross Weight of Certain
Vehicles Regulation, amendment**

Regulation 29/2019
Registered February 19, 2019

Manitoba Regulation 422/87 R amended

1 The *Tolerances in Gross Weight of Certain Vehicles Regulation, Manitoba Regulation 422/87 R*, is amended by this regulation.

2 Section 1 is amended by striking out "public service vehicles, commercial trucks, and trucks" **and substituting** "a regulated vehicle".

Coming into force

3 This regulation comes into force on the same day that Schedule B of *The Traffic and Transportation Modernization Act, S.M. 2018, c. 10*, comes into force.

CODE DE LA ROUTE
(H60 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
marges de tolérance relatives au poids en
charge de certains véhicules**

Règlement 29/2019
Date d'enregistrement : le 19 février 2019

Modification du R.M. 422/87 R

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les marges de tolérance relatives au poids en charge de certains véhicules, R.M. 422/87 R*.

2 L'article 1 est modifié par **substitution**, à « des véhicules de transport public, des véhicules commerciaux ou des camions », **de** « d'un véhicule réglementé ».

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement entre en vigueur en même temps que l'annexe B de la *Loi sur la modernisation des lois relatives à la circulation et au transport, c. 10 des L.M. 2018*.